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PROTOKÓŁ NR XXXIX/2022 
z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lipka 

odbytej dnia 29 sierpnia 2022 roku 
w  Gminnym Ośrodku Kultury w Lipce 

 
 

Sesja odbyła się w godzinach 1100 – 1150  
 
Udział wzięli: 
 

• 14  radnych    
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Obecni: 
Przemysław Kurdzieko Wójt Gminy Lipka 
Anna Orzechowska  Sekretarz Gminy Lipka 
Barbara Marzec  Skarbnik Gminy Lipka 
 
Termin, miejsce i porządek obrad podane zostały do publicznej wiadomości w sposób 
zwyczajowo przyjęty – załącznik nr 2 do protokołu. 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Otwarcia trzydziestej dziewiątej Sesji Rady Gminy Lipka dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
Lipka Piotr Wandas, który przywitał Wójta Gminy Lipka Przemysława Kurdzieko, Panią 
Sekretarz Annę Orzechowską, Panią Skarbnik Barbarę Marzec oraz wszystkich radnych.   
  
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
  
Prowadzący obrady stwierdził, że na 14 radnych według listy obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych wobec czego Rada Gminy Lipka jest władna podejmować prawomocne 
uchwały. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że w zarządzeniu z dnia 25 
sierpnia 2022 roku przedstawiony został porządek obrad. Zapytał, czy są propozycje jego 
zmiany?  
Nikt z obecnych nie zgłosił zmian do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
porządku obrad. 
 „za”               14 głosów   
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Załącznik nr 3 – głosowanie imienne.  
 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że protokół z XXXVIII Sesji Rady 
Gminy Lipka był do wglądu w Urzędzie Gminy, w Biurze Rady- pokój nr 1. Został również 
przesłany drogą elektroniczną wszystkim radnym. Do dnia sesji nie wpłynęły uwagi do 
protokołu, w związku z tym zaproponował głosowanie nad jego przyjęciem. 
„za”   14 głosów   
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy Lipka  Nr XXXVIII/22. 
Załącznik nr 4 – głosowanie imienne. 
 
5. Informacja Wójta oraz Przewodniczących Komisji Rady Gminy Lipka                                                       
z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu Pan Paweł Tuschik  poinformował 
radnych, że komisja nie obradowała od ostatniej sesji.  

Przewodnicząca Komisji Socjalnej i Porządku Publicznego Danuta Polak poinformowała 
radnych, że Komisja nie obradowała od ostatniej sesji. Radna wspomniała, że 25 sierpnia 2022 
roku obradowała Społeczna Rada Szpitala, podczas której poruszony został temat pracowników 
kontraktowych, ponadto radna wspomniała, że w ostatnim czasie powstały dwie poradnie przy 
Szpitalu Powiatowym w Złotowie tj. neurologiczna i urologiczna.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Pan Krzysztof Olczak 
wspomniał, że Komisja nie obradowała od ostatniej sesji. 

Wójt Gminy Lipka Przemysław Kurdzieko poinformował wszystkich, że uroczystości 
dożynkowe odbyły się w sobotę. Wójt pogratulował radnej Hannie Kowalskiej zajęcia I miejsca 
w konkursie na najpiękniejszy wieniec dożynkowy. Wójt dodał, że wieniec z Kiełpina będzie  
reprezentowany podczas dożynek powiatowych.  

Następnie Wójt wspomniał, że odbędzie się trzeci przetarg na Utworzenie Centrum 
Sportowo-Turystycznego w Łąkiem. Gospodarz dodał, że ten trzeci przetarg musi już być 
skuteczny. Zostały poczynione pewne modyfikacje w projekcie, tj. budowa boiska 
wielofunkcyjnego będzie w uboższej formie, ponieważ w późniejszym czasie złożymy odrębny 
wniosek na budowę boiska wielofunkcyjnego. Wójt powiedział, że nie możemy sobie pozwolić 
na tak duży wkład własny. Jest zainteresowanie lokalnych firm i mają pojawić się oferty 
przetargowe, co nas bardzo cieszy. Rozstrzygnięcie przetargu ma nastąpić we wrześniu.  

 Na koniec swojej wypowiedzi Wójt poinformował radnych, że od dnia dzisiejszego 
rozpoczyna się cykl zebrań wiejskich, na które serdeczne zapraszamy.  
 
 
6. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.  
 

• Radny Ryszard Pacholik zapytał się czy już coś wiadomo w sprawie awarii pieca w Szkole 
Podstawowej w Łąkiem? 

• Radny Pacholik zapytał się również kiedy rozpocznie się przebudowa drogi w Nowych 
Potulicach? Oraz czy coś już wiadomo na temat renowacji dworca PKP?  
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• Radny Paweł Tuschik poinformował wszystkich, że na drodze powiatowej (ul. 
Sępoleńska) przy skręcie na Wielki Buczek jest zagłębienie w asfalcie.  

• Radny Ryszard Pacholikwspomniał, że podobny problem jest na obwodnicy z ulicą 
Złotowską (wyjazd).  

• Radny Tymoteusz Kowalski wspomniał, że zrobiło się sporo dziur w drodze z Łąk do 
Wiśniewki. Dodał również, że w miejscowości Łąkie na Wybudowaniu brakuje wody w 
studniach.  
 
Odpowiedzi Wójta Gminy Lipka  
 

• Wójt poinformował radnych, że na poprzedniej Nadzwyczajnej Sesji zabezpieczyliśmy 
w budżecie środki na wymianę kotła. Wójt dodał, że jedna z lokalnych firm naprawiła 
piece, które jak zapewnili powinny działać przez cały okres grzewczy. Piece te budował 
i remontował Pan Jermalonek i na dzień dzisiejszy działają i miejmy nadzieję, że jeszcze 
trochę posłużą.  

• Wójt poinformował radnego Pacholika, że był w Warszawie u Prezesa PKP, gdzie 
zasygnalizował problem dworca i umówił się na kolejne spotkanie telefoniczne. Wójt 
dodał, że przy renowacji budynku trzeba będzie współpracować z konserwatorem 
zabytków.  

• Natomiast jeśli chodzi o przebudowę drogi w Nowych Potulicach, to we wrześniu ma 
wejść firma na plac budowy.   

• Wójt poinformował radnego Kowalskiego, żeby złożyć wniosek do przyszłorocznego 
budżetu o budowę wodociągu.  

• Wójt powiedział radnemu Pawłowi Tuschik, że przekaże PZD w Złotowie o tym progu w 
drodze  do Wielkiego Buczka, natomiast jeśli chodzi o ubytek w drodze na ulicy 
Spokojnej będzie miał to na uwadze.  

 

7. Sprawy różne i zapytania uczestników sesji.  

• Pan Grzegorz Józefko poinformował radnych, że prawdopodobnie struktura drogi po-

woduje, że po dwóch latach się niszczy. Dodał, że ma zostać zrobiony drenaż i nowa 

wylewka (na wyjeździe z ulicy Spokojnej na Złotowską).  

8. Podjęcie uchwal w sprawie:  

 
a) powierzenia przez Gminę Lipka zadania publicznego polegającego na organizacji pu-

blicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych przebiegających na te-
renie Gminy Lipka 

 
Wójt Przemysław Kurdzieko poinformował radnych, że niniejsza uchwała jest powodem 

zwołania dzisiejszej Sesji. Wójt wspomniał, że Burmistrz Miasta i Gminy w Debrznie Wojciech 
Kallas zwrócił się do nas z pismem o podjęcie niniejszej uchwały. Podyktowane to jest tym, że 
chcą utworzyć nową linię na przewozy osób. Otrzymali oni środki od Wojewody na ten cel. 
Wójt dodał, że od wielu lat autobusy wożą dzieci z Debrzna Wsi do Debrzna. Podjęcie niniejszej 
uchwały nie powoduje dla nas żadnych kosztów, a ułatwi to na pewno burmistrzowi zorgani-
zować nową linię komunikacyjną.  
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Ponadto Wójt poinformował radnych, że miejscowości leżące na trasach wskazanych            
w uchwale nie posiadają obecnie bezpośredniego połączenia względnie nie posiadają połą-
czeń w takiej ilości, aby umożliwić uczniom i innym mieszkańcom tych miejscowości na dotar-
cie do szkół lub do pracy. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapro-
ponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   14 głosów   
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 5  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXXIX/302/22 w sprawie powierzenia przez Gminę Lipka zadania publicznego 

polegającego na organizacji publicznego transportu zbiorowego na liniach 

komunikacyjnych przebiegających na terenie Gminy Lipka stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu.  

 
b) wyrażenia woli odpłatnego nabycia działki numer ewidencyjny 196/18 położonej ob-

ręb geodezyjny 0017 Lipka, gm. Lipka 
 

Wójt poinformował radnych, że w związku z planowaną budową CENTRUM USŁUG SPO-
ŁECZNYCH w Lipce odbyło się spotkanie z właścicielami gruntów, na  których planowana jest 
ww. budowa celem ustalenia zasad i kosztów wykupu gruntu na rzecz Gminy Lipka. 

Ustalono, że Gmina Lipka pokryje koszty związane z dokonaniem podziału nieruchomości 
w celu wyznaczenia działek niezbędnych pod budowę CENTRUM USŁUG SPOŁECZNYCH oraz 
poszerzenie istniejącej drogi dojazdowej. 

Po dokonaniu podziału działki numer ewidencyjny 196/15 powstała działka numer ewi-
dencyjny 196/18. W wyniku przeprowadzonych negocjacji ustalono cenę sprzedaży ww. 
działki na kwotę 10,00 zł za 1 m2 gruntu tj. 2 360,00 zł za działkę numer ewidencyjny 196/18.  

 Działka ta przeznaczona zostanie na poszerzenie pasa drogi dojazdowej do CENTRUM 
USŁUG SPOŁECZNYCH w Lipce. 

Obecnie trwają prace związane z zmianą MPZP w zakresie zmiany terenu zabudowy miesz-
kaniowej jednorodzinnej na teren usług zdrowia i pomocy społecznej. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapropo-
nował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   14 głosów  
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
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Załącznik nr 7  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXXIX/303/22 w sprawie wyrażenia woli odpłatnego nabycia działki numer 

ewidencyjny 196/18 położonej obręb geodezyjny 0017 Lipka, gm. Lipka stanowi załącznik 

nr 8 do niniejszego protokołu.  

 
c) wyrażenia woli odpłatnego nabycia działek numer ewidencyjny 198/2; 197/1 i 

196/16  położonych obręb geodezyjny 0017 Lipka, gm. Lipka 

 
Pan Wójt Przemysław Kurdzieko poinformował radnych, że  ustalono, że Gmina Lipka 

pokryje koszty związane z dokonaniem podziału nieruchomości w celu wyznaczenia działek 
niezbędnych pod budowę CENTRUM USŁUG SPOŁECZNYCH. 

W wyniku podziału powstały działki numer ewidencyjny 198/2; 197/1 i 196/16. 
W wyniku przeprowadzonych negocjacji ustalono cenę sprzedaży ww. działek na kwotę 

60,00 zł      za 1 m2 gruntu tj.: 
a)  102 060,00 zł za działkę numer ewidencyjny 198/2  
b)  68 400,00 zł za działkę numer ewidencyjny 197/1  
c)  38 160,00 zł za działkę numer ewidencyjny 196/16  
 Działki te przeznaczone zostaną pod budowę CENTRUM USŁUG SPOŁECZNYCH przy 

ulicy Szkolnej w Lipce i stanowić będą mienie Gminy Lipka. 
Obecnie trwają prace związane z zmianą MPZP w zakresie zmiany terenu zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej na teren usług zdrowia i pomocy społecznej. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym za-
proponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  

„za”  14 głosów   
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 9  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXXIX/304/22 w sprawie wyrażenia woli odpłatnego nabycia działek numer 
ewidencyjny 198/2; 197/1 i 196/16  położonych obręb geodezyjny 0017 Lipka, gm. Lipka 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
d) zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2022 rok  

 
Pani Skarbnik poinformowała radnych, że  zwiększa się planowane dochody o kwotę 

89.563,13 zł oraz ustala się łączną kwotę dochodów budżetu na 2022 rok w wysokości 
38.086.514,81 zł 
Z tego: 
dochody bieżące w wysokości        28.310.568,88 zł 
dochody majątkowe w wysokości  9.775.945,93 zł. 
Ponadto Pani Barbara Marzec wspomniała, że ustala się łączną kwotę dochodów budżetu na 
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2022 rok w wysokości 38.086.514,81 zł 
Z tego: 
dochody bieżące w wysokości        28.310.568,88 zł 
dochody majątkowe w wysokości  9.775.945,93 zł.  
Ponadto ustala się łączną kwotę wydatków budżetu na 2022 rok w wysokości 41.700.024,17 
zł z tego: 

1) wydatki bieżące w wysokości  27.868.518,80 zł 
2) wydatki majątkowe w wysokości 13.831.505,37 zł 

Na koniec Pani Skarbnik wspomniała, że tworzy się rezerwę ogólną w wysokości 45.367,83 zł. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym za-
proponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   14 głosów   
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 11  – głosowanie imienne.  

 
Uchwała nr XXXIX/305/22 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2022 rok 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
 
9. Zakończenie sesji.     
 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka na koniec podziękował  za udział w XXXIX  Sesji Rady 
Gminy Lipka.   
Na tym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:                             Piotr Wandas 
 
 
Monika Gręba               Przewodniczący Rady Gminy Lipka 


